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توافق اعضاي شوراي پنجم 
براي عدم قبول شغل هاي ديگر

عض��و منتخ��ب ش��وراي ش��هر 
پنج��م از تواف��ق جمع��ي اعضاء 
ب��راي نپذيرفت��ن مش��اغل ديگر 
همزمان با کار در ش��ورا خبر داد. 
زه��را صدراعظم نوري در گفتگو 
با ايس��نا، با بيان اين  که در جلس��ه 
اخير اعضاي منتخب شوراي شهر 

پنجم يک توافق جمعي ايجاد شد، گفت: به پاس احترام به راي 
مردم و امانتداري در مسووليتي که برعهده ما گذاشته شده است 
و با تاکيد بر پايبندي به ميثاق نامه شوراي عالي سياست گذاري 
که اين انتخاب انجام شد. وي با بيان اين که براساس اين توافق 
21 نفره اعضاي دوره پنجم ش��وراي اسلامي ش��هر تهران، ري 
و تجريش متعهد ش��دند در طول چهار س��ال نمايندگي مردم در 
اين شورا هيچ گونه مسووليتي که قابل جمع با عضويت در شورا 

نباشد را برعهده نخواهند گرفت.

کاخ ثابت پاسال در فهرست ميراث ملي ثبت شد
مراتب ثبت ملي خانه ثابت )معروف به کاخ ثابت پاسال( در نامه اي 
از سوي معاون رئيس جمهوري و رئيس سازمان ميراث فرهنگي، 
صنايع دستي و گردشگري به استاندار تهران ابلاغ شد. به گزارش 
خبرآنلاين؛ کاخ ثابت پاسال بعد از چند سال اختلاف نظر ميان 
چن��د دس��تگاه مختلف از جمله س��ازمان مي��راث فرهنگي، بنياد 
مستضعفان، شوراي شهر و شهرداري بر سر تخريب اين کاخ و 
س��اخت و س��از در زمين آن اين بناي مهم معماري ثبت ملي ش��د 
و در فهرس��ت ميراث ملي ايران قرار گرفت. در نامه اي که روز 
گذش��ته چهارش��نبه 31 خرداد از س��وي زهرا احمدي پور معاون 
رئيس جمهوري و رئيس س��ازمان ميراث فرهنگي، صنايع دستي 
و گردش��گري به سيدحسين هاشمي اس��تاندار تهران ارسال شد، 

مراتب ثبت اين اثر تاريخي به او ابلاغ شده است.

افزايش روند مهاجرت به کلانشهرها در کشور
رييس کميته امداد امام خميني)ره( با بيان آنکه در حال حاضر شاهد 
افزايش مهاجرت از شهرهاي کوچک به شهرهاي بزرگ هستيم و 
اين موضوع را از مراجعات مهاجران به دفاتر کميته امداد در شهرهاي 
بزرگ متوجه مي شويم؛ نسبت به ايجاد حاشيه هاي جديد در اطراف 
شهرهاي بزرگ هشدار داد. پرويز فتاح در گفتگو با ايسنا، درخصوص 
تش��کيل حاش��يه هاي جديد در اطراف ش��هرهاي بزرگ گفت: از 
گوشه و کنار مي شنويم که در اطراف شهرهاي بزرگ حاشيه هايي 
جديد در حال شکل گيري هستند؛ اين در حالي است که مراجعات 
مددجويان غيربومي که از نظر گويش و ظاهر، ش��باهتي به مردم 
شهرهاي بزرگ ندارند، به دفاتر کميته امداد در کلانشهرها نشان 
دهنده افزايش روند مهاجرت در کشور است. وي افزود: اين مسئله 
بايد تلنگري به همه مسئولان کشور باشد و بايد مراقب باشيم روند 
حاشيه نشيني در کشور افزايش پيدا نکند زيرا همين 11 ميليون نفر 
حاشيه نشين فعلي کشور نيز بار بسيار سنگيني براي کشور هستند 

و بايد مواظب باشيم اين بار سنگين تر نشود.

ايران؛ ميزبان دوازدهمين کنگره اتحاديه پستي 
آسيا و اقيانوسيه

 دوازدهمين کنگره اتحاديه پس��تي 
آسيا و اقيانوسيه )APPU ( دوازدهم 
لغايت شانزدهم تيرماه سال جاري با 
حضور 25 کشور، به ميزباني شرکت 
ملي پست جمهوري اسلامي ايران 
برگ��زار مي ش��ود. مهندس مهري 
مع��اون وزير ، رييس هيات مديره و 

مديرعامل شرکت ملي پست در جمع اصحاب رسانه با بيان اين که 
اتحاديه پس��تي جهاني )UPU( در س��ال 1874 با حضور 22 کش��ور 
تشکيل شد افزود: ايران پس از سه سال به عضويت اين اتحاديه که در 
حال حاضر 192 کشور عضو آن هستند در آمد. وي کنگره را بالاترين 
مرجع تصميم گيري اتحاديه پستي جهاني برشمرد و گفت: تاکنون 26 
کنگره برگزار شده است که آخرين آن در سال 2016 در استانبول ترکيه 
برگزار شد که مهم ترين دستاورد آن عضويت ايران در شوراي راهبري 
)CA( پس از 12 سال بود. وي گفت در حال حاضر 32 کشور در اين 
اتحاديه عضويت هستند. مهندس مهري درخصوص نقش اتحاديه 
پستي آسيا و اقيانوسيه )APPU(اظهار داشت: اين اتحاديه بزرگ ترين 
اتحاديه منطقه  اي در سطح آسيا و اقيانوسيه و مهم ترين مجمع تصميم 
 گيري درخصوص توسعه و بهبود امور پستي در منطقه است . رييس 
هيات مديره کنگره را نهاد عالي اتحاديه خواند و خاطرنشان کرد: کنگره 
از نمايندگان کشورهاي عضو تشکيل مي شود که هر چهار سال يک 
بار با حضور تمامي اعضاي اين اتحاديه برگزار مي  گردد و در هر کنگره 
به مسائل و موضوعات راهبردي اتحاديه پرداخته شده و کميته  هاي 
مختلف آن تشکيل جلسه مي دهند. رييس هيات مديره با بيان اين که 
تاکنون 150 نفر براي شرکت در اين کنگره ثبت نام نموده اند افزود: 
اين کنگره در سطح وزرا، معاونين وزير، مديران عامل و سفراي برخي 
کشورها برگزار خواهد شد و دبير کل اتحاديه پستي جهاني، معاون وي 
و همچنين رييس شوراي راهبري اتحاديه نيز حضور خواهند يافت.  
مديرعامل افزود: براساس هماهنگي هاي به عمل آمده کنگره 2017 
اتحاديه پستي آسيا و اقيانوسيه با هدف تبيين و بررسي سياست هاي 
منطقه اي در حوزه پستي و تبادل تجربيات و توسعه همکاري هاي 
بين المللي به ميزباني کشورمان، طي روزهاي 12 لغايت 16 تيرماه 
سال جاري در هتل المپيک تهران برگزار مي شود. وي با اشاره به اين 
که رياست کنگره 2017 برعهده ايران است و به دنبال برگزاري اين 
کنگره ، جمهوري اسلامي ايران رياست شوراي اجرايي را به  مدت 4 
سال تا کنگره آتي که در کشور تايلند برگزار مي شود بر عهده خواهد 
گرفت اظهار اميدواري کرد: پست ايران با ميزباني بهينه اين اجلاس 
بتواند زمينه لازم براي توسعه همکاري هاي پستي ميان کشورهاي 
عضو و ايجاد فضاي هم انديشي و تعامل ميان متخصصان پستي در 
سطح منطقه را فراهم آورد و نام کشورمان در عرصه پستي بار ديگر 

خوش بدرخشد.

برگزاري جلسه کميسيون راهبري توسعه 
مديريت در شرکت آب منطقه اي هرمزگان

به گزارش روابط عمومي شرکت آب منطقه اي هرمزگان ، سومين 
جلسه کميسيون راهبري توسعه مديريت شرکت آب منطقه اي 
هرم��زگان ب��ا حض��ور مديرعامل ، معاونين و س��اير اعضاي اين 
کميس��يون با دس��تورکار بررسي برنامه عملياتي شرکت در سال 
96 برگزار شد. مديرعامل آب منطقه اي هرمزگان در اين جلسه با 
اشاره به نتيجه و گزارش ارزيابي و ارتقاي جايگاه شرکت ، برنامه 
ريزي صحيح و اجراي آن را عامل مهم رشد جايگاه و اثر بخشي 
عملکرد برشمرد.وي در ادامه ضمن تشکر از تلاش و همت کليه 
همکاران اين شرکت جهت دستيابي به جايگاه مطلوب در ارزيابي 
و بيان اهميت حفظ و ارتقاي جايگاه ، خواستار تهيه برنامه هاي 
عملياتي توسط کليه واحدهاي شرکت شد.درپايان اين جلسه در 
خصوص موارد مربوط به شرکت ، بحث و چالش ها و مشکلات 

مسائل مربوط به حوزه هاي مختلف بررسي شد.

پیشخوان

اجتماعی

اخــبار شـهرستان

نشست تخصصي بين معاونت امور اجتماعي وزارت بهداشت  و بانک قرض الحسنه مهر ايران در استان کرمان

توليدچهارگونه از دلقک ماهيان براي اولين بار در هرمزگان

اتاق بازرگاني اراک بستر مراودات خارجي را فراهم مي کند 

مديرکل آموزش وپرورش استان مرکزي چهار شاخصه مهم هدايت تحصيلي را شرح داد :

استعداد، علاقه، ظرفيت ها و محدوديت هاي منطقه و نياز جامعه به شغل

سرپرست دانشگاه پيام نور استان هرمزگان خبر داد :

انعقاد تفاهم نامه همکاري با مجتمع کشتي سازي و صنايع فراساحل ايران ايزوايکو

بيش از 78 درصد واحدهاي صنعتي استان گلستان 
ازسوخت گازطبيعي استفاده مي کنند

رئيس اتاق بازرگاني، صنايع ، معادن و کشاورزي اراک گفت: اتاق 
بازرگاني تنها بستر مراودات را فراهم مي کند و مسئول بررسي 
عقد قراردادها نيست. محمدرضا جعفري با اشاره به رفت و آمد 
با ش��رکت ها و هيئت هاي خارجي اظهار داش��ت: اتاق بازرگاني 
تنها بستر را براي مراودات با کشورهاي خارجي فراهم مي کند و 
ديگر در برقراري اين ارتباط و امور دخالتي ندارد و اينکه شرکت ها 
بخواهند اطلاعات ريز را به اتاق بدهند در دنيا باب نيس��ت.وي 
افزود: در واقع اين روند در دنيا باب نيست که شرکت ها به اتاق 
بگويند که مراوداتشان را با کدام کشورها آغاز کرده اند و يا اينکه 
اتاق بخواهد برود و تک تک واحدهاي اقتصادي را بررسي کند 
که چه اتفاقي در آنها افتاده يا اينکه آيا قراردادي منعقد ش��ده يا 
نه و تنها کار اتاق بازرگاني فراهم کردن بسترهاي تعامل است.

رئيس اتاق بازرگاني، صنايع، معادن و کش��اورزي اراک تصريح 
کرد: اتاق ها با اطلاع رس��اني نمايش��گاه هاي مختلف، برگزاري 
دوره هاي آموزشي و غيره بستر تعامل با شرکت هاي خارجي را 

فراهم کرده و سبب حرکت واحدهاي کوچک و متوسط مي شوند 
به طوري که اين واحدها با شرکت هاي خارجي قرارداد مي بندند، 
مواد اوليه وارد مي کنند و صادرات خود را برقرار مي کنند.جعفري 
بيان کرد: در اين اس��تان دو هزار واحد صنعتي وجود دارد، اتاق 
بازرگان��ي اطلاع��ات را براي اي��ن واحدها، حداقل اعضاي خود 
ايج��اد ک��رده و اطلاعات کش��ورهاي هدف هم صادراتي و هم 
مصرف کنن��ده را دراختي��ار اين واحدها ق��رار مي دهد و در حال 
حاضر اين واحدها با بس��ياري از اين کش��ورها کار مي کنند.وي 
ادامه داد: بخش عمده اطلاعات به ويژه ميزان صادرات و رونق 
در تولي��د واحده��اي م��ا در اختيار بخش دولتي اس��ت و بخش 
خصوص��ي مقول��ه اطلاعات ندارد، اطلاعات واردات و صادرات 
بيشتر دراختيار سازمان صنعت، معدن و تجارت و گمرک است.

رئيس اتاق بازرگاني، صنايع، معادن و کشاورزي اراک عنوان کرد: 
به هرحال فضاي اقتصاد خارجي بهتر و مراودات آسان تر شده ولي 

هنوز مشکلات زيادي داريم که بايد برطرف کنيم.

دکتر عبدالکريم قائدي سرپرس��ت دانش��گاه پيام نور اس��تان 
هرم��زگان از انعق��اد تفاه��م نامه همکاري با مجتمع کش��تي 
س��ازي بندرعباس در آينده نزديک خبر داد.به گزارش روابط 
عمومي دانش��گاه پيام نور، دکتر عبدالکريم قائدي سرپرس��ت 
دانشگاه پيام نور استان هرمزگان با اشاره به توليد علم در ايران 
گفت: ايران مقام 16 جهان و رتبه اول منطقه را بدست آورده 
است.دکتر قائدي در راستاي تبديل علم به ثروت در دانشگاه 
افزود:امسال 24 مورد از مقالات اعضاي هيات علمي دانشگاه 
پيام نور اس��تان هرمزگان به چاپ رس��يده است و ارتباط بسيار 
خوبي بين اعضاي هيات علمي دانشگاه با پارک علم و فناوري 
و شرکت هاي دانش بنيان نيز برقرار است.سرپرست دانشگاه 
پيام نور اس��تان هرمزگان با اش��اره به فرمايش��ات مقام معظم 
رهبري در خصوص ارتباط صنعت با دانشگاه و جهت دهي به 
مقالات علمي افزود: با افزايش س��رعت پيشرفت علمي کشور، 
نياز هاي آينده نيز برطرف خواهد شد.دکتر قائدي تصريح کرد:با 

همکاري پارک علم و فناوري و دانشگاه پيام نور کارگاه استارت 
آپ برگزار شد و بازديدي از صنايع کشتي سازي و منطقه ويژه 
اقتصادي جهت همکاري طرح هاي پژوهشي با حضور اعضاي 
علمي دانش��گاه بعم��ل آمد که در اي��ن زمينه نيز توافقات اوليه 
صورت گرفته است.وي با اشاره به جايگاه علمي دانشگاه پيام 
نور افزود:بر اس��اس آخرين رتبه بندي پايگاه اس��تنادي جهان 
اسلام ISC رتبه اول کيفيت آموزشي کشور و جزء 10 دانشگاه 
برتر در حوزه پژوهش مي باشد.سرپرس��ت دانش��گاه پيام نور 
اس��تان هرمزگان افزود: براي ارتقاي سطح پژوهشي دانشگاه 
به دنبال تفاهم نامه با صنايع کش��تي س��ازي فرا س��احل ايران 
هس��تيم و ش��رکت هاي دانش بنيان و مراکز رشد و نوآوري نيز 
در مراکز و واحدهاي استان هرمزگان در حال فعاليت مي باشند.
قائدي خاطر نش��ان کرد: برگزاري کارگاه هاي آموزش��ي و کار 
آفريني، انعقاد تفاهم نامه با س��ازمان کش��تي سازي و برگزاري 

کارگاه کسب و کار در آينده در دست اقدام مي باشد.

مديرکل آموزش و پرورش استان مرکزي گفت: سال گذشته 
67 درصد دانش آموزان اين استان در رشته نظري و 33 درصد 
در رش��ته فني و حرفه به اموزش اش��تغال داش��تند که بر اساس 
پيش بيني هاي انجام شده در برنامه پنجم و ششم توسعه سهم 
اين اس��تان در حوزه رش��ته هاي فني و حرفه اي و کار و دانش 

پايين تر از سطح کشور است.
به گزارش اداره اطلاع رساني و روابط عمومي آموزش و پرورش 
استان مرکزي شهريار فولادوند در دويست و سي امين جلسه 
ش��وراي آموزش و پرورش اس��تان افزود: رش��ته تجربي با 46 
و 43 درصد دانش آموزان اس��تان در اين رش��ته رتبه نخس��ت 
را در س��طح اس��تان مرکزي به خود اختصاص داده اس��ت. وي 
اس��تعداد، علاي��ق، ظرفيت ه��ا و محدوديت هاي منطقه و نياز 
جامعه به ش��غل را چهار ش��اخصه مهم هدايت تحصيلي عنوان 
کرد.فولادون��د ادام��ه داد: يکصد امتياز براي دانش آموزان در 

پايه نهم براي هدايت تحصيلي پيش بيني ش��ده اس��ت که 30 
امتياز آن بر اساس آزمون هاي مشاوره اي، 10 امتياز خود دانش 
آموزان، 10 امتياز نظر دبيران و بر اس��اس عملکرد تحصيلي، 
پن��ج امتي��از نظر والدين، 10 امتياز نظر مش��اوره ها و 35 امتياز 

عملکرد تحصيلي دانش آموزان انجام مي شود.
مديرکل آموزش و پرورش اس��تان مرکزي، از ايجاد 10 رش��ته 
تحصيلي جديد در هنرستان هاي اين استان در سال تحصيلي 
آين��ده خب��ر داد و گفت: ايجاد اين رش��ته ها ب��ا هدف افزايش 
سهم رشته فني و حرفه اي در هدايت تحصيلي دانش آموزان 
صورت مي گيرد.فولادوند گفت: فرهنگ س��ازي توس��ط صدا 
و س��يما و رس��انه ها، همکاري ساير نهادها با برگزاري دوه هاي 
توجيهي براي جامعه هدف، روز آمد کردن تجهيزات هنرستاني 
نيز از جمله الزامات هدايت تحصيلي دانش آموزان محس��وب 

مي شود.

مديرعامل ش��رکت گاز اس��تان گلستان از برخورداري بيش از 
78 درص��دي واحده��اي صنعتي اس��تان  از نعمت گاز طبيعي 
خب��ر داد.ب��ه گزارش روابط عمومي  ، مهندس صفرعلي جمال 
ليواني درگفتگو با پايگاه اطلاع رس��اني ش��رکت در اين باره 
گف��ت: با هم��ت وتلاش مجموعه کارکنان گازگلس��تان اين 
شرکت تاکنون توانسته است 1550 واحد صنعتي و همچنين 
64 جاي��گاه CNG را از اي��ن انرژي پ��اک برخوردار نمايد.وي 
يادآور شد درحال حاضر در استان گلستان افزون بر 78 درصد 
واحدهاي صنعتي از س��وخت گاز طبيعي اس��تفاده مي نمايند.

مهندس جمال ليواني در ادامه افزود: با توجه به سياست گذاري 
دولت درخصوص جايگزيني گازطبيعي با س��وختهاي فس��يلي 
خوش��بختانه روند گازرس��اني به اين واحدها همچنان در دست 
برنامه ريزي و اجرا مي باشد .وي اظهار اميدواري کرد:در سال 
جديد نيز که توسط رهبرفرزانه به سال اقتصاد مقاومتي ،توليد 

و اش��تغال نام گذاري ش��ده اس��ت اين ش��رکت همراه با ساير 
دس��تگاههاي اجرايي ، رس��الت خود را در اين زمينه به خوبي 
انجام خواهد داد و با تس��ريع در روند گازرس��اني به ش��هرکها و 
واحده��اي صنعت��ي ضمن کمک به تولي��د و چرخه اقتصادي 
کشور در زمينه ايجاد اشتغال نيز به نحو مطلوبي سهيم خواهد 
شد. وي در خصوص اهداف گازرساني به بخش صنعتي استان 
گفت: هدف از گازرساني به پروژه هاي صنعتي، تقويت بخش 
صنعت ، افزايش بهره وري ،رونق اقتصادي ، رش��د صنعتي و 
ارتقاي جايگاه صنعتي اس��تان گلس��تان مي باش��د.مدير عامل 
گازگلستان درخاتمه اظهارداشت:گازطبيعي ضمن اينکه سهم 
بالاي��ي درتامي��ن انرژي مورد نياز واحد هاي صنعتي دارد نقش 
بس��يارمهمي نيزدرکاهش آلاينده هاي زيست محيطي داشته 
ونقطه عطفي درش��کوفائي اقتصاد کشورو بستر مناسبي براي 

افزايش توليد و سرمايه بوجود خواهد آورد.

اي��ن نشس��ت با حضور دکتر ابوس��عيدي معاون 
امور اجتماعي دانش��گاه علوم پزش��کي کرمان و 
کارشناس��ان مربوطه و اقاي هاش��مي مديرعامل 
بان��ک ق��رض الحس��نه مه��ر ايران در اس��تان 
کرمان، چهارش��نبه 31 خرداد برگزار ش��د.در اين 

نشس��ت پيرامون تفاهم نامه في مابين معاونت 
امور اجتماعي وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکي و بانک قرض الحسنه مهر ايران در استان 
کرم��ان ب��ه گفتگو پرداختند و با توجه به بندهاي 
اين تفاهم نامه در خصوص ارائه تسهيلات بانکي 

به خيرين معزز و س��ازمان هاي مردم نهاد حوزه 
سلامت نيز توافقاتي صورت گرفت. و همچنين 
در خص��وص همکاري در زمينه اجتماعي کردن 
س��لامت و پيش��گيري از آس��يب هاي اجتماعي 
ب��ا اس��تفاده از درج پيام هاي س��لامت از طريق 

ابزارهاي نوش��تاري بانک ب��ه تبادل پرداختند و 
مديرعام��ل محت��رم بانک قرض الحس��نه مهر 
ايران، جناب اقاي هاش��مي اعلام امادگي کردند 
که تس��هيلات لازم را در اختيار دانش��گاه علوم 

پزشکي کرمان قرار گيرد.

 تولي��د بال��غ بر750هزار ماهي زينتي دريايي و توليد 

چهارگون��ه از دلق��ک ماهي��ان ب��راي اولي��ن بار در 
هرمزگان به همت بخش خصوصي و حمايت شيلات 
هرمزگان خبر داد.به گزارش روابط عمومي شيلات 
هرمزگان،عبدالرس��ول دريايي با بيان اينکه توسعه 
توليد ماهيان زينتي گامي موثر در راس��تاي اقتصاد 

مقاومتي،توليد و اشتغال است گفت: با تکثير وتوليد 
اين ماهيان در اس��تان فش��ار بسياري از روي ذخيره 
طبيعي اين گونه ها در آبهاي خليج فارس برداش��ته 
مي ش��ود .وي با اش��اره به توليد بالغ بر750هزار عدد 
بچه ماهي زينتي درهرمزگان کفت:اين ميزان توليد و 

همچنين توليدچهارگونه از دلقک ماهيان براي اولين 
بار در هرمزگان به همت جوانان و کارشناسان شيلاتي 
بومي اس��تان صورت گرفته است.دريايي افزود: اين 
توليدات از ماهيان زينتي در استان به سرتاسر کشور 
به ويژه استان هاي تهران،فارس،اصفهان و ...ارسال 

ميگرد.توليدچهارگونه از دلقک ماهيان براي اولين 
بار در هرمزگان با اشاره به نقش اين صنعت در خود 
باوري و اشتغال زايي جوانان گفت: خوشبختانه اين 
ميزان از فعاليت ها بالغ بر 50 نفر اشتغال زايي مستقيم 

ايجاد کرده است.

گروه اجتماعي: مجموعه اموزش و پرورش سال هاس��ت که از 
نب��ود آم��ار واقعي در هر زمين��ه به ويژه تعداد نيروهاي خود رنج 
مي ب��رد. وجود نيروه��اي غيرتخصصي در بخش هاي تدريس 
و آموزش يکي از موضوعاتي اس��ت که س��ال هاي قبل براي 
سيس��تم آموزش��ي کش��ور چالش هايي ايجاد کرده است. حالا 
آنطور که مطرح ش��ده يکي از موضوعاتي که در دولت گذش��ته 
اتفاق افتاده مربوط به ورود بخشي از نيروهاي خدماتي مدارس 
به کادر آموزشي است، تا جايي که روز گذشته يکي از معاونان 
وزارت آم��وزش و پ��رورش از آن به عن��وان ميراث آزاردهنده به 
يادگار مانده از دولت دهم ياد کرد. براس��اس اين صحبت ها در 
حال حاضر ش��واهد و مدارکي وجود دارد مبني بر اينکه برخي 
افراد به عنوان مس��تخدم اس��تخدام ش��ده اند و حالا مشغول کار 

معلمي هستند.
معاون آموزش ابتدايي آموزش و پرورش، استفاده از نيروهاي 
غيرمتخص��ص به عن��وان معل��م در مقطع ابتدايي را تاييد کرد و 
گف��ت: نيروهايي که فاق��د صلاحيت تدريس و آموزش بودند، 
صرفا به دليل اينکه س��واد خواندن و نوش��تن داش��تند، براي 
تدريس به کار گرفته ش��دند و بدتر اينکه اين افراد را به راحتي 
نمي توان از س��يکل خارج کرد! رضوان حکيم زاده در گفتگو با 
ايلنا درباره ميزان تطابق رشته تحصيلي معلمانِ شاغل در اين 
مقطع، گفت: در حال حاضر موضوع تناسب تحصيلات معلمانِ 
شاغل در مقطع ابتدايي به دليل اجراي شتابزده طرح 6- 3 – 3 
و اضافه کردن پايه شش��م، آن هم بدون انديش��يدن تمهيدات 
لازم، به يک چالش تبديل ش��ده اس��ت. وي افزود: ش��تابزدگي 
در را ه اندازي پايه شش��م ابتدايي در ش��رايطي که کلاس هاي 
درس آم��اده نب��ود، معلم��ان آموزش لازم را نديده بودند و حتي 
برنامه درسي تدوين نشده بود، ناگهان آموزش و پرورش را در 
مقطع ابتدايي، با کمبود معلم روبرو کرد. در مقابل، براي جبران 
خسارت هاي وارد شده بواسطه اين اقدام عجولانه، تصميمات 

بدتري گرفته و اجرا شد.
حکيم زاده ادامه داد: بسياري از کساني که براي جبران کمبود 
معلم در مقطع ابتدايي آمدند، تناس��ب لازم را با اس��تانداردهاي 
دوره ابتدايي نداشتند. از اين ميان عده اي دبيران مقطع متوسطه 
بودند که سالها در دبيرستان درس داده بودند. اين افراد از لحاظ 
رشته اي که خود تحصيل کرده و فضايي که در آن تدريس کرده 
بودند؛ اصلا هيچ تطابقي با مقطع ابتدايي نداشتند. معاون آموزش 
ابتدايي وزارت آموزش و پرورش با بيان اينکه ما وارثِ ماترکي 
تلخ و آزاردهنده از يک تصميم شتابزده و غيرعلمي هستيم، به 

صراحت موضوع اس��تفاده از نيروهاي غيرمتخصص را بعنوان 
معل��م در اي��ن مقطع تاييد کرد و گفت: متاس��فانه نيروهايي که 
فاق��د صلاحي��ت تدري��س و آموزش بودند، صرفاً به دليل اينکه 
س��واد خواندن و نوش��تن داش��تند، براي تدريس به کار گرفته 
ش��دند و از آن بدتر اينکه اين افراد به هر حال وارد اين س��يکل 
شده اند و به راحتي نمي توان آنها را خارج کرد! حکيم زاده ادامه 
داد: متاسفانه با بررسي مدارک، اسناد و شواهد برايمان مسجل 
ش��ده که حتي مس��تخدم يک مدرس��ه براي تدريس ابتدايي به 
کار گرفته شده! زياد هم دور نرويم؛ در همين منطقه 18 تهران 
هم چنين مواردي اتفاق افتاده! متاسفانه در قبال آينده فرزندان 

اين کشور با اين طرح مسامحه شد!
حکيم زاده در ادامه، به موضوع مداخله معاونت آموزش ابتدايي 
در آزمون استخدامي، به عنوان يکي از راهکارهاي برون رفت 
از چال��ش نب��ود تطبيق تحصيلات معلمان اش��اره کرد و گفت: 
به طور جدي در حال کار روي برنامه اي هستيم که براساس آن 
در روند استخدام نيروهاي جديد، فعالانه در ميدان باشيم. اين 
موضوع به اطلاع وزير محترم نيز رسيده و خوشبختانه ايشان 
هم به فوريت دس��تور همکاري س��اير بخش هاي وزارتخانه؛ به 
خصوص منابع انساني را صادر کردند که دوستان نيز همکاري 
لازم را صورت داده اند. او با بيان اينکه به رس��ميت ش��ناختن 
معاونت آموزش ابتدايي براي تعيين و تشخيص صلاحيت هاي 
علمي متقاضي��ان اس��تخدامي معلمي در مقط��ع ابتدايي، يک 
دس��تاورد بزرگ محس��وب مي شود، اضافه کرد: خوشبختانه با 
مساعدت وزير محترم آموزش و پرورش و همچنين همکاري 
صميمانه دوس��تان در س��اير بخش��هاي وزارتخانه، اکنون ما در 
ح��ال انتق��ال نقطه نظرات خود براي مصاحبه ها و فرآيند جذب 

هستيم.
معاون آموزش ابتدايي وزارت آموزش و پرورش گفت: عوامل 
متعددي در شکل گيري يک آموزش با کيفيت در تمام مقاطع 
تحصيلي از جمله مقطع ابتدايي تاثيرگذار است؛ اما اگر قرار باشد 
که ما دست به انتخاب بزنيم و بگوييم آيا محيط مدرسه، تراکم 
کلاس، امکانات و فضا و يا معلم کدام يک مهمترين عاملِ ارتقاء 
کيفيت آموزش است؟ قطعاً ما معلم را انتخاب مي کنيم و بالطبع 
بيش��ترين س��رمايه گذاري و حساس��يتي که بايد بخرج بدهيم 
روي همين موضوع اس��ت. حکيم زاده ادامه داد: خوش��بختانه 
تلاش هاي ما تا اينجاي کار مثمر ثمر بوده و اين نخستين بار 
است که نظر آموزش و پرورش ابتدايي را براي چگونگي جذب 

و استخدام معلم در اين مقطع مي خواهند.

گروه اجتماعي: سازمان محيط زيست پس از سکوت و انتظاري 
طولان��ي، در موضعي رس��مي زمان مرگ هيرکان، پلنگ ماده 
گلس��تان، را 35 روز پ��س از رهاس��ازي اع��لام کرد. زماني که 
بارها توسط رسانه ها اعلام شده و چندين بار توسط مسئولان 
استاني سازمان حفاظت محيط زيست تکذيب شده بود. مرتضي 
فريد مديرکل دفتر ارزيابي عملکرد و پاس��خگويي به ش��کايات 
س��ازمان حفاظت محيط زيس��ت گفته اس��ت: اگرچه اظهارات 
غير واقع معاون اداره کل و عدم اعلام مرگ پلنگ به گونه اي 
که عنوان ش��ده به منظور پيش��گيري از ورود افراد س��ودجو در 
زمين��ه خري��د و ف��روش گونه هاي حيات وحش و نگراني وي از 
احتم��ال جلوگيري از رهاس��ازي پلنگ ن��ر بوده، اما بي توجهي 
اف��راد ذي رب��ط به ضواب��ط اداري از جمله عدم اطلاع به هنگام 
تلف شدن پلنگ با هر توجيهي که باشد، مراتب مطابق قوانين 
و ضوابط دس��تگاه هاي دولتي و س��ازمان ها در کميته مربوطه 

مورد بررسي و مورد اقدام قرار مي گيرد. 
فريد افزود: با بررس��ي س��امانه اي که س��ينگال هاي ارس��الي 
ردياب ه��اي ماه��واره اي توس��ط آن تجزيه و تحليل مي ش��د، 
مش��خص ش��د هيرکان که پس از هماهنگي هاي اوليه و نصب 
ردي��اب ماه��واره اي در تاري��خ 2 ش��هريورماه 1395 در پارک 
ملي گلس��تان رهاس��ازي ش��ده بود تا تاريخ 6 مهرماه 1395 
يعن��ي 35 روز پ��س از رهاس��ازي زنده ب��وده و اظهارات بعدي 
 مبن��ي ب��ر زن��ده بودن هيرکان صحيح و مطابق با واقعيت نبوده

 است.
مدي��رکل دفت��ر ارزيابي عملکرد و پاس��خگويي به ش��کايات 
س��ازمان حفاظت محيط زيس��ت درخصوص برخي ادعاهاي 
مطروحه در مورد جابجايي ردياب ماهواره اي، اظهار کرد: اينکه 
عنوان شده چندين ماه ردياب در پارک ملي گلستان چرخيده، 
صحت ندارد و بررس��ي س��امانه مربوطه و اطلاعات موجود در 
آن حاکي از آن اس��ت که ردياب از تاريخ 28 س��پتامبر 2016 
 برابر با 6 مهر 1395 ثابت بوده و جابجايي در سامانه ثبت نشده 

است.
 فريد در ارتباط با برخي ادعاها مبني بر اخذ حمايت هاي مالي 
از IUCN و مراک��ز بين الملل��ي، تصريح کرد: هيچگونه اعتباري 
از ط��رف اي��ن مراک��ز به اداره کل و يا س��ازمان حفاظت محيط 
زيست اختصاص داده نشده و در بررسي هاي به عمل آمده نيز 

مستندي در اين زمينه مشاهده نشد.
 ضمن آنکه اصولًا بهره گيري از کمک هاي بين المللي، سازوکار 

و فرايند مشخص خود را داشته و اين ادعا نشان از بي اطلاعي 
از روندها است.

فريد با تأکيد بر اين موضوع که پلنگ رهاسازي شده به مدت 
35 روز که زمان قابل توجهي به شمار مي رود در طبيعت دوام 
آورده، موفق به ش��کار و تداوم زندگي خود ش��ده و نهايتاً توسط 
گونه رقيب و قوي تر و احتمالًا به دليل اختلاف بر سر قلمرو از 
بين رفته است، تصريح کرد: اين در حالي است که با مقايسه اي 
ساده بين اين پروژه و پروژه احياء ببر که ميلياردها ريال هزينه 
از خريد تجهيزات تا ساخت محل نگهداري و غيره شد، نشان 
دهنده فاصله زياد اين دو پروژه است زيرا ببرها حتي به مرحله 
انتقال به س��ايت احداثي نيز نرس��يدند. مديرکل دفتر ارزيابي 
عملکرد و پاس��خگويي به ش��کايات س��ازمان حفاظت محيط 
زيست با بيان اينکه اماده سازي مکان ديگر و انتقال توله پلنگ ها 
که بر آن ها نام هيرکان و ورکان گذاش��ته ش��ده بود، مش��کلات 
و ملاحظ��ات خ��ود را داش��ت، گف��ت: اداره کل حفاظت محيط 
زيست گلستان از ابتدا بنا را بر عدم تحويل توليه پلنگ ها به باغ 
وحش ها گذاشت و گزينه رهاسازي آن ها را با نصب رد ياب در 
نظر گرفت و بنابراين با وجود مش��کلات نگهداري، تلاش ش��د 
با نوع رژيم غذايي و عدم رويارويي با انس��ان، پلنگ ها را براي 

رهاسازي آماده کنند. 
اين سخنان فريد در حالي پس از سکوتي طولاني اعلام شده 
که هنوز مشخص نيست سازمان محيط زيست با مديران خاطي 
چه برخوردي خواهد کرد. از سوي ديگر آنچه بارها در رسانه ها 
م��ورد تأکي��د قرار گرفته نه م��رگ هيرکان، که مي تواند اتفاقي 
طبيعي در حيات وحش تلقي شود، بلکه 9 ماه پنهانکاري، دروغ 
و اطلاعات نادرست در سازمان حفاظت محيط زيست است. تنها 
دو روز پيش از اعلام مرگ هيرکان در رسانه ها، يکي از مديران 
نامب��رده ب��ه صراحت گفته بود هيرکان زنده اس��ت و اطلاعات 
دريافتي از س��لامت وي حاکي اس��ت. همچنين پس از اعلام 
خبر مرگ هيرکان در رس��انه ها نيز زمان مرگ او يک بار تنها 
»چند روز پيش« و بار ديگر »س��ه ماه بعد از رهاس��ازي« اعلام 
ش��د و برخي مديران ديگر نيز تلاش کردند از اعتبار اس��تاداني 
استفاده کنند که مشخصا اين ادعا را تکذيب کردند. اکنون بايد 
سازمان حفاظت محيط زيست با اين حجم از دروغ و پنهانکاري 
در زماني دس��ت کم 9 ماهه برخورد شايس��ته خواهد کرد يا با 
حماي��ت بي دلي��ل از مديران خطاکار به الگوبرداري از اين رفتار 

نادرست دامن خواهد زد.

سرنوشت ۹ ماه پنهان کاري محيط زیست گلستان درخصوص پلنگ معروف ایرانی؛

»هيرکان« فقط ۳۵ روز زنده بود
ميراث  دیگری از  دولت گذشته در آموزش و پرورش افشا شد؛

مستخدمان، معلمان مدارس!


